KOBRA C4 HYBRID







Personal & Desk side with Hybrid Power Management System

節能碎紙機

入門級 合1-5人使用

Hubrid TECHNOLOGY

節能新科技,混合動力,省雷15%



15~17 (A4 70g) (A4 80g) 12

兼碎物料 紙張、釘書釘、別針 菲林 X光片、CD、晶片信用卡









CDs/DVDs

碎紙速度

每秒 35mm

每小時約碎5.200張

紙屑箱容積 公升

40 litres

噪音水平 分貝

55 dba

電壓 230 Volt

功率 **390 Watt**

尺寸 39 x 30 x 59 cm

重量 12 kg

1年自攜保用

RoHS 無毒證書



CB或IEC 電氣安全證書

KOBRA C4 HYBRID



Certifications:



⚠ CB C €

Hybrid Power Management System is an Elcoman Patent





Green Shredding 環保碎紙機



KOBRA HYBRID 碎紙機 配置先進電源管理系統 , 此專利節能技術在

碎紙時同步儲存剩餘電力:嚴謹節能,機器備用時零耗電

特點

Hybrid Power Management System 節能新科技,混合動力,省電可達15% 24小時高級馬達、炭合金鋼刀、LED工藝學、意大利優良設計及製造

Exclusive Hybrid Power Management

MAIN FEATURES

- 24 hour continuous duty motor
- Carbon hardened steel cutting knives
- Zero Consumption in stand-by mode
- Convenient entry opening
- **Automatic Start & Stop**
- Safety Stop
- **Eco-Friendly**
- Illuminated front window



24小時高級馬達



專利電源管理系統

混合動力,省電達15%

through the stored energy.

專利電源管理系統,儲存剩餘電力達15% 24小時高級備用馬達,低耗電量 炭合金鋼刀,可碎普通釘書針及萬字夾 節能技術, 備用時零耗電 全新設計進紙口,碎紙輕鬆快捷 感應紙張,自動開關 滿載及拉開紙屑箱自動停機 關懷生態,不需紙屑膠袋 前方透明視窗,紙屑容量一目瞭然



240 mm ENTRY THROAT

每次入紙量14張 80gsm 兼碎CDs/DVDs 信用卡



AUTOMATIC START&STOP

感應紙張,自動開關 緊急退回鍵





紙張指70gsm / M2 / A4 電壓及紙質差異會影響碎紙能力



1 year carry-in warranty

^{*} 因應紙張磅數、紙質、物料、紋理: 電壓差異、 室內溫度、刀頭欠缺潤滑油,碎紙量或有偏差

KOBRA C4-HYBRID

PERSONAL AND DESKSIDE STRAIGHT-CUT SHREDDER WITH HYBRID POWER MANAGEMENT SVSTEM

Throat width:	240 mm
Shred size:	3,5 x 40 mm cross cut
Security level ISO/IEC 21964 (DIN 66399):	P-4 O-3 T-4 E-3 F-1
Paper capacity* (sheets at a time):	15-17 sheets (A4 70gr) / 14-15 sheets (A4 80gr)
Shreddable materials:	Paper, CD/DVD, Credit cards, Credit cards with chip, Micro-films and Foils
Waste bin volume:	40 litres
Speed:	0,035 m/sec
Noise level:	52/55 dB(A)
Voltage:	230 Volt
Power:	390 Watt - High efficiency motor 24-hour continuous duty
Dimensions (WxDxH):	39 x 30 x 59 cm
Weight:	12/13 Kg
Datasheet n.154 rev.3	* Capacity varies based on supply power, weight, quality and grain of paper, operating temperature and blade lubrication.

Manufacturer: Brand: Model: Article Code: EAN Code:

ELCOMAN srl KOBRA KOBRA C4-HYBRID 99.953 8 026064 999533







Certifications:



Hybrid Power Management System is an Elcoman Patent

MAIN FEATURES

KOBRA C4-HYBRID is an innovative document shredder with a modern design, equipped with the latest technology Hybrid Power Management System that allows up to 15% of shredding through the stored energy. This exclusive technology enables operation through the use of stored energy and automatic disconnection from the main power supply for zero power consumption when shredding is about to be completed.

KOBRA C4-HYBRID can shred up to 17 sheets of paper at a time, CDs/DVDs and credit cards. Reliable and durable mechanisms with high-efficiency 24-hour continuous duty motor with no overheating, hardened steel knives - unaffected by staples and clips - ensure unparalleled performance, along with the most attractive design and LED technology.

The convenient 40 liter container can be removed without lifting the cutting head, it has a transparent illuminated front window to check the shred level and does not require plastic bags. A Safety Stop device detects the bin extraction and automatically stops the cutting unit.

- Exclusive Hybrid Power Management Technology with LED light signals, stores up to 15% of energy
- 24 hour continuous duty: continuous duty motor without overheating and duty cycles
- High efficiency motor with low power consumption
- Carbon hardened steel cutting knives, unaffected by staples and clips
- Start & Stop: automatic start and stop when inserting the material to be shredded. Reverse button in case of paper jam.
- Safety Stop: automatically stops during emptying of waste bin
- 40-liter container removable without lifting the cutting head, for easy emptying operations
- Eco-Friendly: does not require plastic bags
- Illuminated front window for easy check of the shred level





through the stored energy.

240 mm ENTRY THROAT

It can shred up to 17 sheets of paper at a time, CDs/DVDs and credit cards.



Automatic start with LED activation when inserting material to be shredded with reverse button.



Removable waste bin, does not require lifting of the cutting head. Does not require plastic bags.